



Since 1981

荷-比-法-瑞-德 精選9天 EUROPEAN DELUXE 9 DAYS



歐洲

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 荷蘭, 比利時, 法國, 瑞士, 及德國。
- 暢遊阿姆斯特丹、布魯塞爾、巴黎、盧森、蒂蒂湖、海德堡及科隆; 萊茵河及阿姆斯特丹市內運河遊船。
- 包國際來回機票, 舒適酒店, 包門票(羅浮宮)包萊茵河及阿姆斯特丹市內運河遊船船票, 每日早/晚餐, 中式或當地餐, 專業中/英語領隊陪同出發。
- Holland, Belgium, France, Switzerland, and Germany.
- Tour of Amsterdam, Brussels, Paris, Lucerne, Titisee, Heidelberg and Cologne.
- Includes Int'l air ticket, deluxe hotel with daily breakfast and dinner (chinese or local style), admissions where applicable, professional Chinese / English-speaking tour escort throughout the trip.

1 美國 - 阿姆斯特丹(荷蘭) U.S.A. - AMSTERDAM (HOLLAND)

今天搭乘豪華客機飛往荷蘭首都 - 阿姆斯特丹。Flight to the capital of Holland - Amsterdam.

2 阿姆斯特丹 - 布魯塞爾 (比利時) (晚餐) AMSTERDAM - BRUSSELS (BELGIUM) (D)

抵達後, 前往荷蘭著名風車村, 欣賞成群的風車, 接著參觀乳酪製造過程; 隨後專車前往比利時首都 - 布魯塞爾, 遊黃金廣場, 參觀小童溺尿像、原子結構塔等。於市區露天咖啡茶座享受香濃甘淳的咖啡, 渡過浪漫迷人的時光。

酒店: Holiday Inn Garden Court or similar

Upon arrival in Amsterdam, a brief sightseeing tour in this friendly city. Visit the famous windmill. Then, over the border we proceed to Brussels, the capital of Belgium. A city tour shows us the main sights plus the beautiful Grand Place and Manneken Pis.

3 布魯塞爾 - 巴黎 (法國) (早晚餐) BRUSSELS - PARIS (FRANCE) (B/D)

前往法國首都 - 巴黎, 暢遊香榭麗舍大道上。可搭乘塞納河遊船(自費), 欣賞巴黎兩岸綺麗的風光。傍晚可自費欣賞著名豪華紅磨坊歌舞表演。

酒店: Novotel La Defense or similar

After breakfast, we proceed to Paris, a vibrant and romantic city in France. Leisure time by your own, enjoy shopping for trendy fashions or relaxing in a cafe. An optional cruise in Lake Siene or Moulin Rouge Show will be arranged

4 巴黎 (早晚餐) PARIS (B/D)

今早, 參觀世界三大博物館之一的羅浮宮, 參觀羅浮三寶 - 蒙娜麗莎的微笑、愛神維娜斯、勝利女神之翼及無數藝術珍品。午後市區觀光, 暢遊鐘樓怪人背景所在 - 巴黎聖母院、歌劇院、艾菲爾鐵塔、協和廣場及凱旋門等。

This morning, the sightseeing tour features the flying buttresses of Notre Dame Cathedral. Visit Louvre Museum with its highlights of Venus, Winged Victory and Mona Lisa. We also drive from the Place de la Concorde along the Champs Elysees to the Arc de Triomphe and then to the Eiffel Tower. Don't forget to take some photos of those precious moments

5 巴黎 - 第戎 - 盧森 (瑞士) (早晚餐) PARIS - DIJON - LUCERNE (SWITZERLAND) (B/D)

早餐後, 向法國東南部進發, 盛產葡萄酒的里昂地首府 - 第戎市, 此地亦為法國著名之芥菜產區。餐後越過邊界前往瑞士度假勝地 - 盧森。

酒店: Hotel Astoria or similar

Today, we will proceed to Lucerne via Dijon, the capital of the Dukes of Burgundy, Dijon has a flair for the good things in life. The town's super architectural heritage makes it one of the most beautiful outdoor "museums" in the country. Upon arrival in Lucerne, we will transfer to hotel

6 盧森 - 蒂蒂湖(德國) (早晚餐) LUCERNE - TITISEE (GERMANY) (B/D)

上午可遊盧森近郊之鐵力士山, (因其山頂終年積雪, 又名雪山); 於英格堡改搭登山纜車(自費), 其中一段可作360度旋轉, 為舉世最早, 最壯觀; 極目遠眺, 冰山氣勢浩瀚, 蔚為奇觀。漫步於渡假名城的湖邊, 欣賞令人目眩的湖光山色, 遊覽獅子紀念碑、卡貝爾橋及盧森湖等, 可自由選購瑞士名錶。隨後前往德國南部盛名的黑森林區, 飽覽一望無際的林區, 使人陶醉在其秀麗的景色中。蒂蒂湖為德國境內最大的天然湖泊, 其水質潔淨達飲用的標準, 若時間充裕, 可參觀聞名的黑森林咕咕鐘工藝坊。

酒店: Stadt or similar

After having breakfast in the hotel, we start our Lucerne's city tour. Visit the famous Lion Monument, the walls of the Old Town, the Kappelbrücke, the wooden Chapel Bridge and the Jesuit Church. An optional tour to Mt. Titlis will be arranged or enjoy a relaxing time in this medieval city. Then, we will drive to Titisee, the area of the famous Black Forest.

7 蒂蒂湖 - 海德堡 - 萊茵河畔 - 科隆 (早晚餐) HEIDELBERG - RHINE CRUISE - COLOGNE (B/D)



暢遊海德堡, 漫步於古城區, 沿著古城兩旁林立的商店, 抵達內卡河上的古橋, 眺望城堡、市鎮及河川, 景緻壯觀宏偉。午後, 前往萊茵河畔, 乘船欣賞兩岸的古堡及葡萄園, 沿河畔到達羅勒萊岩石, 一睹其峻巖; 繼往德國工商大城-科隆。

酒店: Holiday Inn or similar

Proceed to Heidelberg, we will take a short walking tour in this medieval town, visit the Old Bridge and those specialty shops. A cruise on Rhine River will be arranged. Later, we will drive to Cologne to see its gothic Cathedral

8 科隆-阿姆斯特丹 (荷蘭) (早晚餐) COLOGNE - AMSTERDAM (HOLLAND) (B/D)

早晨前往阿姆斯特丹, 開始市區觀光遊, 參觀皇宮、堤壩廣場及傳統木鞋工場, 搭乘玻璃船暢遊運河; 往世界著名鑽石切割工場, 參觀卓越的鑽石切割技術。

酒店: Tulip Inn Amsterdam Riverside or similar

Today we will leave Cologne to Amsterdam, the Capital of Holland. City tour in Amsterdam includes the Royal Palace, Dam Square and China Town. We also will enjoy a canal cruise by glass-topped boat and visit the famous Diamond Polishing Factory.

9 阿姆斯特丹 - 美國 (早餐) AMSTERDAM - U.S.A. (B)

早上收拾行裝, 告別迷人的阿姆斯特丹, 搭乘豪華客機返回美國, 結束愉快的歐洲之旅!

It is time to say Farewell to this Beautiful City. We will transfer to the airport for our return flight to U.S.A.



規則及團費不包括:

- ※ 燃油費和機場稅。
- ※ 小孩(12歲以下)與成人同房不佔床位, 成人價的85%; 佔床位, 成人價減\$100。
- ※ 司機與導遊小費, 建議小費每人每天10歐元
- Remarks and Excludes:**
- ※ Taxes and fuel surcharges.
- ※ For child 12 and under who shares room with two adults, will be charged at the 85% of adult price; if extra bed is required, deduct \$100 from the adult price.
- ※ Driver & tour guide's tips at Euro 10 per day per person.